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Protokół nr XIV/19 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 20 grudnia 2019 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła- Szymańska  

Dariusz Stachowiak  

Ewa Szczepaniak 

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka  

 Radni powiatowi: Maciej Jagodziński 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, kierownicy referatów 

 Dyrektorzy szkół i przedszkoli, sołtysi 

 Zaproszeni goście 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 910 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 11 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że otrzymał wniosek od Pana Burmistrza o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie: 

1) zmiany uchwały Nr XIII/104/19 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 8 listopada 2019 

r. w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego w zakresie 

rozwoju sportu na terenie Gminy Bojanowo, 

2) określenia średniej ceny jednostkowej paliwa w Gminie Bojanowo, w roku szkolnym 

2019/2020, 

3) dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody Gminy Bojanowo za 

pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym 

przechowywany jest pieniądz elektroniczny,  
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4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2028,  

5) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku 

obrad wnioskowanych uchwał. 

Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad wnioskowanych 

uchwał głosowano 11 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Karolina Salamon, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zawnioskował do Państwa radnych o zmianę 

porządku obrad. Wniosek dotyczył przeniesienia uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028 oraz uchwały w sprawie uchwały 

budżetowej na 2020 rok na ostatnie pozycje w punkcie „6. Podjęcie uchwał w sprawie:”. 

 

Wniosek został poddany pod głosowanie. Za przesunięciem wnioskowanych uchwał 

głosowało 11 radnych „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Karolina Salamon, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek XIV sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XIII/19 z sesji, która odbyła się w dniu 8 listopada 2019 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  
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5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie prac społecznie użytecznych na 2020 

rok,  

b) planu pracy Rady Miejskiej w Bojanowie na 2020 rok, 

c) planów pracy Komisji Stałych Rady na 2020 rok, 

d) zmiany Uchwały Nr III/25/18 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2018 

roku w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy 

Bojanowo, 

e) zaciągnięcia zobowiązań w zakresie remontów- konserwacja urządzeń oświetlenia 

drogowego, 

f) zmiany uchwały Nr XIII/104/19 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 8 listopada 

2019 r. w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego  

w zakresie rozwoju sportu na terenie Gminy Bojanowo, 

g) określenia średniej ceny jednostkowej paliwa w Gminie Bojanowo, w roku 

szkolnym 2019/2020, 

h) dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody Gminy Bojanowo za 

pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym 

przechowywany jest pieniądz elektroniczny,  

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2028,  

j) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, 

k) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-

2028, 

l) uchwały budżetowej na 2020 rok. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XIII/19 z sesji, która odbyła się w dniu 8 listopada 

2019 roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 8 listopada 2019 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni-11 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Karolina Salamon, Tomasz 

Wałkiewicz 
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Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ustosunkowując się do przedstawionych informacji, głos zabrał Pan Jan Kubis, który zwrócił 

się z zapytaniem cyt.: „czy jako gmina, jesteśmy udziałowcami, mamy coś do powiedzenia 

odnośnie stawek śmieci w naszym regionie?”.  

Odpowiadając Pan Burmistrz wyjaśnił, że w ostatnich miesiącach niejednokrotnie podawał 

informację o spotkaniach w Trzebani i przybliżał systematykę całego wzrostu cen. Jako 

gmina (burmistrz, jako reprezentant) jesteśmy udziałowcem na Walnym Zgromadzeniu 

Związku. Cena na poziomie 11,50 zł brutto/1 os. za selektywną segregację, utrzymywana była 

od trzech lat. Przewodniczący Zarządu Związku Eugeniusz Karpiński informował 

udziałowców, że inne związki, które ogłaszają przetargi, pokazuje trend krajowy, że ceny 

wzrastają. Tak też się stało. Od KZGRL otrzymaliśmy informację, że we wrześniu został 

ogłoszony przetarg na pięć sektorów. Rynek zweryfikował szacunki: we wszystkich sektorach 

ceny złożone przez wykonawców, przebiły szacunki. Na początku dawało to prognozy, że 

cena musiałaby wzrosnąć do kwoty 30,00 zł/1 os. za selektywną segregację śmieci. 

Burmistrzowie, wójtowie i prezydent nie wyrazili akceptacji na kwotę 30,00 zł. Dlatego 

KZGRL dokonał pewnej korekty i weryfikacji w zapisach specyfikacji, wyłączając  

z przetargu gospodarstwa i nieruchomości niezamieszkałe (szkoły, urzędy, świetlice). Cena  

w przetargu zmalała, jednak musiała zostać podniesiona do kwoty 24,00 zł. Na spotkaniu  

w dniu 18 grudnia otrzymaliśmy informację, że na pierwsze cztery miesiące 2020 roku 

zobowiązuje się umowami z wolnej ręki z wykonawcami, którzy złożyli ofertę w naszych 

sektorach. Przez cztery miesiące KZGRL planuje utrzymać kwotę 24,00 zł. Co będzie 

później, okaże się. Od 1 stycznia dojdzie obowiązek segregacji odpadów bio. Na razie 

pozostajemy przy kwocie 24,00 zł/ 1 osobę.  

 

Następnie Burmistrz Bojanowa przedstawił informację o wydanych zarządzeniach. 

Informując zebranych o Zarządzeniu Nr 93/19 Burmistrza Bojanowa z dnia 4 grudnia 2019 

roku w sprawie powołania Komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego na: „Montaż- systemu sygnalizacji pożarowej oraz 

awaryjnego oświetlenia ewakuacyjnego w budynku pensjonatu przy ul. Lipowej 2a  

w Bojanowie -systemu sygnalizacji pożarowej, systemu sterowania oddymianiem oraz 

awaryjnego oświetlenia ewakuacyjnego w budynku pensjonatu przy ul. Lipowej 2b  

w Bojanowie”, Pan Maciej Dubiel poinformował, że otwarcie ofert z przetargu, miało miejsce 

w dniu wczorajszym. Złożonych zostało pięć ofert, z których najdroższa opiewała na kwotę 

ponad 300.000,00 zł, najtańsza- 120.000,00 zł. Aktualnie trwa ocena formalno- prawna ofert. 

Prawdopodobnie przetarg zostanie rozstrzygnięty w dniu 30 grudnia. Z racji, że niniejsze 

zadanie musi zostać wpisane w wydatki niewygasające, na dzień 31 grudnia zostanie zwołana 

sesja Rady Miejskiej: o godz. 8:30, przed sesją odbędzie się posiedzenie Komisji Stałych 

Rady, o godz. 9:00 sesja Rady Miejskiej.  
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Pytań do wydanych zarządzeń nie było. Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie prac społecznie użytecznych na 

2020 rok,  

 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie. Projekt uchwały został przedstawiony przez 

Panią Sabinę Szlachetka- Andersz. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 11 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Karolina Salamon, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 grudnia 2019 roku w sprawie przyjęcia 

rocznego planu potrzeb w zakresie prac społecznie użytecznych na 2020 rok stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) planu pracy Rady Miejskiej w Bojanowie na 2020 rok,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady w dniu 17 grudnia 2019 roku.  

Projekt uchwały przybliżył Pan Jan Moryson.  

 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 

głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Karolina Salamon, Tomasz 

Wałkiewicz 
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Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 grudnia 2019 roku w sprawie planu pracy 

Rady Miejskiej w Bojanowie na 2020 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) planów pracy Komisji Stałych Rady na 2020 rok,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. 

 

W związku z tym, że pytań i uwag nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwałę podjęto 

jednogłośnie, 11 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Karolina Salamon, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) zmiany Uchwały Nr III/25/18 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 

2018 roku w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów 

podróży przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

Gminy Bojanowo,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały został przedstawiony przez Pana Wojciecha Wielebskiego.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 10 

głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

BRAK GŁOSU: (1) Ewa Szczepaniak 
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NIEOBECNI: (4) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Karolina Salamon, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) zaciągnięcia zobowiązań w zakresie remontów- konserwacja urządzeń 

oświetlenia drogowego,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady.  

W dalszej kolejności głos zabrała Pani Patrycja Kubiak, która przybliżyła projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie, 11 

głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Karolina Salamon, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 grudnia 2019 roku w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązań w zakresie remontów- konserwacja urządzeń oświetlenia drogowego stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) zmiany uchwały Nr XIII/104/19 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 8 listopada 

2019 r. w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego 

w zakresie rozwoju sportu na terenie Gminy Bojanowo,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Następnie głos zabrał Pan Krzysztof Kurpisz, który przedstawił projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 11 

głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Karolina Salamon, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) określenia średniej ceny jednostkowej paliwa w Gminie Bojanowo, w roku 

szkolnym 2019/2020,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie zwrócił się z prośbą do Pana Krzysztofa 

Kurpisza o zabranie głosu w celu przybliżenia projektu uchwały.   

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Karolina Salamon, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 grudnia 2019 roku w sprawie określenia 

średniej ceny jednostkowej paliwa w Gminie Bojanowo, w roku szkolnym 2019/2020 stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

h) dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody Gminy Bojanowo 

za pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na 

którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny, 
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Następnie głos zabrała Pani Patrycja Kubiak, która przedstawiła projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 11 

głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Karolina Salamon, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2028,  

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani 

Patrycji Kubiak o zabranie głosu w celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

za podjęciem autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę podjęto jednogłośnie 11 

głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Karolina Salamon, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2028. Uchwałę podjęto jednogłośnie 11 głosami 

„za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Karolina Salamon, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
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Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

j) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Podobnie, jak w poprzednim podpunkcie głos zabrała Pani Patrycja Kubiak, która omówiła 

projekt uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań do projektu uchwały nie było, Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie za podjęciem autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę przyjęto 

jednogłośnie- 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Karolina Salamon, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 

rok. Uchwałę podjęto jednogłośnie 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Karolina Salamon, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 grudnia 2019 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2019 rok stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Po zakończeniu niniejszego podpunktu, o godz.10:15 Przewodniczący Rady ogłosił 10- 

minutową przerwę.  

Obrady wznowiono o godz: 10:30.  
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Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

k) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-

2028,  

 

Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była tematem obrad Komisji 

Stałych Rady. 

Następnie zwrócił się z prośbą do Pana Burmistrza i Pani Skarbnik o zabranie głosu w celu 

przedstawienia projektu budżetu na 2020 rok. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Maciej Dubiel, który tytułem wstępu poinformował, że budżet 

na przyszły rok jest budżetem naszych możliwości. Wydatki bieżące rosną, ograniczają 

dochody, które wynoszą 36.991.077,00 zł. Wydatki budżetu na 2020 rok wynoszą 

38.311.077,00 zł. Wydatki majątkowe, czyli wydatki, które przeznaczane są na inwestycje 

wynoszą 1.672.635,44 mln zł, podczas gdy wydatki majątkowe w poprzednich latach 

opiewały na kwotę 3-4 mln zł. Powodem tego jest obniżenie o jeden punkt procentowy z 18% 

na 17% podatku dochodowego od osób prawnych, zwolnienie z podatku osób do 26 roku 

życia oraz wysokość subwencji oświatowej. Przyszły rok będzie również trudny pod 

względem inwestycyjnym, ponieważ wraz ze wzrostem płacy minimalnej, nastąpi wzrost cen 

ofert przetargowych składanych przez wykonawców.  W budżecie na przyszły rok nie zostały 

zaplanowane podwyżki płac na poziomie 2,5%.  

 

Po wypowiedzi Pana Burmistrza, głos zabrała Pani Patrycja Kubiak, która poinformowała, że 

jednocześnie będzie omawiała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020- 2028 oraz projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2020 

rok.  

Po przedstawieniu najważniejszych pozycji budżetu na 2020 rok, głos zabrał Pan Maciej 

Dubiel, który przedstawił wydatki majątkowe ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

realizowane w 2020 roku oraz wydatki majątkowe jednoroczne.  

 

Następnie Pani Skarbnik w całości odczytała Uchwałę Nr SO-0951/90/D/12/Ln/2019 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 grudnia 2019 roku  

w sprawie wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania przez Gminę Bojanowo deficytu 

budżetu roku 2020.  

Powyższa opinia (opinia pozytywna z uwagą) stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

O godz.11:10 posiedzenie sesji opuszcza Pan Sebastian Miekisz.  

 

Po przedstawieniu powyższej opinii, Pani Patrycja Kubiak zapoznała uczestników sesji  

z Uchwałą Nr SO-0957/56/12/Ln/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii  

o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028. 

Kserokopia dokumentu stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Następnie zostały przedstawione autopoprawki do projektu uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2020-2028.    

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otwarł dyskusję.  

Pytań i uwag nie było, w związku z powyższym, Pan Jan Moryson poprosił 

Przewodniczących Komisji Stałych o wyrażenie opinii wypracowanej na obradach w dniu  

17 grudnia 2019 roku: 



12 

 

1. Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Pani Renata Jagodzik- opinia pozytywna, 

2. Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Pan Tomasz Woźniczka- opinia pozytywna, 

3. Członek Komisji Rewizyjnej Pani Beata Bura- opinia pozytywna, 

4. Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Ewa Szczepaniak- 

opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie za podjęciem autopoprawek do projektu uchwały. 

Autopoprawki przyjęto jednogłośnie- 10 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła- 

Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (5) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Sebastian Miekisz, Karolina 

Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028.  

Uchwałę podjęto jednogłośnie, 10 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła- 

Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (5) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Sebastian Miekisz, Karolina 

Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

l) uchwały budżetowej na 2020 rok.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady.  

Następnie zwrócił się z prośbą do Pana Burmistrza i Pani Skarbnik o zabranie głosu w celu 

przedstawienia projektu uchwały. 

Głos zabrała Pani Patrycja Kubiak, która na wstępie odczytała treść Uchwały Nr SO-

0952/56/12/Ln/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Bojanowo na 2020 rok. 
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Kserokopia dokumentu stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Po przedstawieniu opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, Pani Skarbnik zapoznała 

uczestników sesji z autopoprawkami, jakie zostały wniesione do projektu przedmiotowej 

uchwały. 

 

W dalszej kolejności Pan Jan Moryson otwarł dyskusję.  

Pytań i uwag nie było, wobec powyższego Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących 

Komisji Stałych Rady o wyrażenie opinii wypracowanej na obradach w dniu 17 grudnia 2019 

roku: 

1. Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Pani Renata Jagodzik- opinia pozytywna, 

2. Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Pan Tomasz Woźniczka- opinia pozytywna, 

3. Członek Komisji Rewizyjnej Pani Beata Bura- opinia pozytywna, 

4. Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Ewa Szczepaniak- 

opinia pozytywna.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie za podjęciem autopoprawek do projektu uchwały. 

Autopoprawki przyjęto jednogłośnie- 10 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła- 

Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (5) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Sebastian Miekisz, Karolina 

Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok. 

Uchwałę podjęto jednogłośnie- 10 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła- 

Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (5) Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Sebastian Miekisz, Karolina 

Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
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Dot. pkt. 7. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie.  

 

O godz. 11:40 posiedzenie sesji opuszcza Pan Dariusz Stachowiak.  

 

Do pkt. 8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

O godz. 11:41 posiedzenie sesji opuszcza Pani Alina Broniarz.  

 

Do pkt. 9. Wolne wnioski i informacje.  

 

Głos w niniejszym punkcie zabrała Pani Ewa Szczepaniak, która przy okazji kończącego się 

roku, podziękowała radnym za współpracę. Radna poinformowała, że jest to pierwszy rok 

współpracy i w ramach grupy nieformalnej kilka przedsięwzięć udało się przeprowadzić. 

Bardzo dziękuje wszystkim za pomoc i współpracę na tym etapie. 

 

Następnie głos zabrał Pan Tomasz Woźniczka, który poinformował, że przy różnych okazjach 

rozmawiał z Panem Burmistrzem i Przewodniczącym Rady, aby uczcić rocznicę powrotu 

Ziemi Bojanowskiej do Polski (w dniu 17 stycznia 2020 roku będzie przypadać 100 rocznica). 

Następnie radny dodał, że rozmawiał z jednym z historyków regionalnych, który 

zasugerował, żeby na przyszłość stworzyć komitet, który wspierałby przygotowania imprez, 

tym bardziej, że prawdopodobnie w przyszłym roku będzie przypadać 110 rocznica 

utworzenia Parku Kosynierów. Jest to data do sprawdzenia, którą potwierdzi regionalny 

historyk, ale jeżeli by się potwierdziła, mogłaby wejść w program przyszłorocznych 

obchodów.  

 

W dalszej kolejności głos zabrał Pan Maciej Jagodziński, który z okazji zbliżających się świąt 

Bożego Narodzenia i Nowego Roku, złożył najserdeczniejsze życzenia.  

 

Na zakończenie głos zabrał Pan Jan Moryson, który poinformował, że XV sesja Rady 

Miejskiej odbędzie się 31 grudnia br. o godz. 9:00. Przed posiedzeniem sesji, o godz. 8:30 

odbędą się Komisje Stałe Rady.  

 

Do pkt. 10. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XIV sesję o godzinie 1146. 

 

 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 

 


